
PROTOKOLL 5/2015 
 

Styrelsemöte med Närsbo Samfällighetsförening 
 
 
 

Datum: 
 

Plats: 
 

Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Frånvarande: 
 
 

 

2015-06-09 
 
Pumphuset 
 

Lasse Nicklasson 
Per-Olof Svensson 
Carina Johansson 
Ulf Eriksson 
Daniel Grip 
Magnus Tanzbro 
Magnus Gawek 
 
 
Marcus Andersson 
 

 
 

 

§1 Mötet öppnas Mötet öppnades av Lasse, som hälsade alla välkomna. 
 
 

 

§2 Justering av protokoll Protokollet skall justeras av Lasse Nicklasson. 
 
 

 

§3 Föregående protokoll Lades till handlingarna. 
 
 

 

§4 Ekonomi Sex fakturor som ej är betalda. 
 Lotta fixar påminnelsefakturor. 

  
 

§5 Lekplats Rutschkanan är lagad, men den behövs målas. 
Tas på höstens städdag. 

 
 

 

§6 Strand och 
grönområden 

Inget att behandla. 

 
 

 

§7 Vägar och gångstigar Hyvling utav vägarna sker i höst. NCC har lovat ett bättre 
pris p.g.a. den tidigare utförda saltningen vi ej beställt. 
Per-Olof kontaktar Preben om gräsklippning längs med 
vägkanterna. Per-Olof ansvarar för att offerter inkommer 
för snöröjningen i vinter. 



  
 

§8 Skog Magnus Tanzbro kontaktar Charlotte di Lorenzo om 
röjning i skogen. Allt ris som blev kvar på städdagen skall 
samlas ihop i högar som vi skall elda till hösten. Lasse har 
skrivit ett nytt avtal med Synnöve. Avtalet är på fem år 
med en uppsägningstid på tio månader. 

 
 

 

§9 Vattenanläggningen När bytet av packningarna gjordes så gick 
doseringspumpen sönder, den sitter nu fast provisoriskt 
med en tving. Styrelsen har fattat beslut om att köpa en 
ny. 

  
 

§10 Avloppsanläggningen Magnus Tanzbro och Magnus Gawek tar fram förslag på 
ett övertryckslock med givare till avloppsanläggningen. I 
dagsläget kan det läcka ut en massa slam på golv och 
väggar vid funktionsfel. 

  
 

§11 Övriga ärenden  Fiberförening är bildad. Speciellt info blad kommer 
att komma ut till alla inom kort. De kommer också 
att gå runt i området och informera mer om fiber till 
fastighetsägarna. Möte gällande fiber är planerat till 
den 26 augusti för alla medlemmar.  

 
 

 

§12 Nästa möte  Nästa möte är tisdagen den 1 september 18.30 i 
pumphuset. 
 
Carina Johansson bjuder på fika. 
 
Lasse tackade alla och avslutade mötet. 

  
  
 
 
 
Vid protokollet, dag som ovan  
 
 
 
………………………………………… 
Carina Johansson 

Justerare 
 
 
 
………………………………………… 
Lasse Nicklasson 

 


